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Actor. Nascut a Girona i resident durant anys a Ma�anet de la Selva,

Berruezo va canviar els estudis de disseny gr�f ic per una carrera

centrada en la com�dia musical. Despr�s de passar per "Cop de

rock" o la s�rie "çguila roja", interpretar� en Sa�d a "Mar i cel".

ALBA CARMONA GIRONA

Mar i cel, el m�tic musical que narra la tr�gica i �pica hist�ria d'amor

entre la Blanca, una noia cristiana, i en Sa�d, un corsari morisc en

un vaixell perdut enmig de la Mediterr�nia �s a punt de tornar als

escenaris. La companyia Dagoll Dagom recupera per tercera

vegada un dels seus muntatges m�s emblem�tics i ha escollit

Roger Berruezo com a protagonista. Berruezo assegura que

s'enfronta amb respecte a un personatge amb molts fans i ben

diferent al que havia fet f ins ara.

Com arriba un noi de Ma�anet de la Selva que estudiava disseny

gr�f ic a protagonitzar Mar i cel?

B�, vaig n�ixer a Girona, tot i que vaig viure a Ma�anet de la Selva

f ins als 18 anys. Llavors vaig marxar a estudiar disseny gr�f ic a

l'Escola Massana de Barcelona i vaig fer el primer curs i ja no vaig

acabar el segon perqu� em vaig presentar al c�sting del musical

Grease. Hi vaig anar perqu� vaig guanyar un concurs de karaoke. El

feien uns amics i m'hi vaig presentar perqu� em feia gr�cia i el vaig guanyar, , tot i no haver fet mai res de cant ni

interpretaci�. All� hi havia de jurat en Manu Guix i em va proposar que em present�s al c�sting de Grease. Ho

vaig fer i vaig quedar entre els tres f inalistes, no va sor tir, per� al cap d'una setmana vaig deixar la Massana i ho

vaig apostar tot per la com�dia musical i me'n vaig anar a estudiar amb la Coco Com�n. Quan era all� em van

agafar pel musical Qu�!, amb l'Ëngel Ll�cer i en Manu Guix. Despr�s he fet Hoy no me puedo levantar, la s�rie

çguila Roja, una obra de l'Alber t Espinosa, Gavilanes, Cop de rock, La Bella y la Bestia, un paper en una pelál�cula

molt coral d'en Ventura Pons...

I com sur t l'opor tunitat de par ticipar a Mar i cel?

Ho vaig deixar tot i me'n vaig anar a Londres durant sis o set mesos f ins que em van trucar per fer el casting

d'una pelál�cula, C�mo sobrevivir a una despedida, que he gravat a les Can�ries amb la Natalia de Molina i l'òrsula

Corber� i que s'estrenar� al gener. Al mateix temps, Dagoll Dagom em va dir si em volia presentar als c�stings

de Mar i cel, tot i que jo no ho tenia gaire clar, perqu� no sabia si volia tornar de Londres. I mira ara.

Com s'enfronta al paper de Sa�d, que �s molt conegut pels espectadors?



�s la primera vegada que alg� fa de Sa�d que no �s en Carlos Gramaje, que l'havia interpretat en els dos

muntatges fets f ins ara. Tinc molt respecte al paper, perqu� hi ha tants fans i f idels que vull estar a l'al�ada. A

par t, estem treballant amb els acr�bates i l'esfor� f�sic de pujar les cordes i l'exercici �s considerable. �s molt

diferent a d'altres personatges que he fet. Em demana un pes d'escenograf ia i una maduresa de veu molt

impor tant.

Hi ha molts professionals que reconeixen haver-se dedicat al teatre despr�s de veure Mar i cel. �s el teu cas?

No, no havia vist mai res de Mar i cel. Des del c�sting s� que m'he amarat de la hist�ria. He vist v�deos mil

vegades, dels dos muntatges, entrevistes... hi ha una pila de v�deos a youtube, f ins i tot fets amb clics de

Playmobil, ho he vist tot. Recordo que veia v�deos de gent als c�stings que deia que s'havia dedicat a la

interpretaci� despr�s de veure Mar i cel. Jo encara veig aix� i m'emociono, em poso a plorar de respecte per

aix� que far�. Un cop es va dir que jo feia Sa�d, m'han felicitat de tot arreu i la gent est� com boja. Per la reacci�

del p�blic, ara m'adono que aix� no �s un musical normal i corrent.

Ja notes el fenomen fan?

Estic comen�ant a notar el fenomen Mar i cel. I al mateix temps aix� fa que tot sigui m�s delicat i m�s sagrat.

Nom�s penso: "Roger, ho has de fer molt b� perqu� tindr�s tots els ulls mirant-te i comparant" i aix� em t� aler ta.

Visualment, el musical tamb� presenta novetats.

Encara no ho he vist, per� s� que hi haur� coses noves perqu� els temps avancen i la tecnologia tamb�. Hi haur�

molts efectes amb projeccions, que f ins ara no s'havien fet mai. Abans sempre hi havia el fons amb el cel i ara

es jugar� amb projeccions i ser� espectacular. Abans veies un vaixell sobre l'escenari, i ara veur�s un vaixell

sobre el mar. Es jugar� tamb� amb el so envoltant. Far� patxoca.

Els temps avancen, per� parlem d'una hist�ria escrita fa m�s d'un segle i que no ha perdut vig�ncia.

Exacte, ho estem veient cada dia a les not�cies. En Joan Llu�s Bozzo diu que malgrat que passin els anys, aquest

espectacle continua encaixant, perqu� parla d'una cosa que, per desgr�cia sempre �s actual.

Ja havies treballat amb Dagoll Dagom a Cop de rock. Com �s el dia a dia amb ells?

�s un equip molt gran, tot est� molt organitzat. Amb ells ja vaig estar molt b�, i �s estar com amb la fam�lia.

Sempre m'han tractat b� i �s un gust repetir amb Dagoll Dagom i sota la direcci� d'en Bozzo, a qui respecto

molt�ssim pel que representa.
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